
Oświadczenie złożone 
przez senatora Sławomira Kowalskiego 
na 22. posiedzeniu Senatu 
w dniu 20 listopada 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Czy w związku z zauważalnym spadkiem dynamiki wykorzystania środków jest możliwe 
zakończenie Sektorowego Programu Operacyjnego "Transport" do końca bieżącego roku? 
Jeżeli tak, to czy zakończy się on sukcesem i czy zostaną wykorzystane wszystkie środki 
finansowe, będące w dyspozycji ministerstwa na ten program. 

Z wyrazami szacunku 
Sławomir Kowalski 
 


